
NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 1/ 2014

26. juni 2014
Stavanger

Tilstede:
Forbundsstyret:

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):
Forfall:
Administrasjonen:

Stein-Gunnar Bondevik, Kristine Fossen Olsen, Petter Bjørbæk, Bente
Siljander, Håvard Hamansen Wallstad, May-Brith Ohman Nielsen, Helle
Vaarum, Siv Janne Tveit Aarrestad, David Cox

Tore Spangen
Robert Spilmann, Geir Dahle
Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 1
Sak 2
Sak 3

Møteplan 2014
Styrets arbeidsfordeling og informasjonsflyt mellom FS og ADM
Oppnevne leder til utøverfondet

Drøftingssaker
Sak 1 FS involvering og prosess i saker og henvendelser

Orienteringssaker
Sak 1 Generell informasjon om NVBF og praktiske rutiner
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
GS orienterte kort om følgende saker:

■ Ny tingperiode og nyvalgte styremedlemmer. Presentasjon.
■ World Tour Stavanger, prosess frem til gjennomføring og kort om organisasjonen som er i

arbeid.
• Kort presentasjon av utsendte dokumenter vedrørende generell informasjon om NVBF, lovverk

og kompetanse og styringsprinsipper, saksbehandlingsrutiner
■ Innspill (innledning til Sak 2) om arbeidsfonn FS og ADM i tingperioden 2014-16

Beslutningssaker

Sak 1 Møteplan 2014

Vedtak

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte møteplanen for høsten 2014 med de justeringer som
fremkom på møtet.

Enstemmig vedtatt

Sak 2 Styrets arbeidsfordeling og informasjonsflyt mellom FS og ADM

Vedtak

1. Forbundsstyret stiler seg positive til forslag om økt politisk oppfølging for de sentrale
målområdene i HP 2012-2016, men ber om at vedtakstekst i saken omformuleres noe før
det kan vedtas. Forbundsstyret ønsker å fremheve tekst som tydeliggjør behov for økt
dialog og involvering, fremfor ansvar og oppfølging.

2. Forbundsstyret ber presidentskapet og GS om å omformulere ordlyd og fremme saken på
nytt til FS til møtet som er berammet til 25 sept.

Enstemmig vedtatt
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Sak 3 Oppnevne leder til utoverfondet

Vedtak

1. Forbundsstyret oppnevner Petter Bjørbæk som leder til NVBF's fond for aktive
idrettsutøvere, samt Iver Horrem som utøvernes representant i fondsstyret.

Enstemmig vedtatt

Droftingssaker 

D-sak 1

Sak utsatt.

Orienteringssaker

FS involvering og prosess i saker og henvendelser

0-sak 1 Generell informasjon om NVBF og praktiske rutiner

Sak utsatt.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 2/ 2014

19. august 2014
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Petter Bjørbæk, Kristine Fossen Olsen, Bente Siljander, May-Brith Ohman

Nielsen (fra FS-sak 4), Helle Vaarum, Robert Spilmann (FS-sak 4), Siv Janne
Tveit Aarrestad, Ingrid E. Brevik

Forfall: Stein-Gunnar Bondevik, Håvard Hamansen Wallstad, Geir Dahle, Tore
Spangen, David Cox

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 4 Hederstegn
Sak 5 Revisjon av reglement
Sak 6 Oppnevning av DRK

Orienteringssaker:
Sak 2 Søknad spillemidler fra KUD 2015
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Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent med følgende kommentar: Robert Spilmann erklærer seg inhabil i sak 6, Oppnevning av DRK

GS orienterer 
GS orienterte kort og egen presentasjon ble utsendt til FS i forkant av møtet med hovedpunktene:

• World Tour AS/Grand Slam Stavanger
- etterarbeid Grand Slam Stavanger, evaluering, økonomi, prosess og forberedelse videre,
NVBFs prioritering, ressursbruk og organisasjon

• Ferieavvikling i staben,
- krevende ift. oppgaver/arrangement i løpet av sommeren

• Trenerløftet og utdanningsprogram i fokus
- kurslærerkurs — utdanningsprogram engasjement regionalt/sommerbrev og forventet
styrebehandling

• Oppfølging post 3
- regionale søknader og klubbsøknader, rapportering og igangsetting av kurs
- hvordan snu aktivitetsutviklingen 6-19 år region/klubb, den utfordringen krever endring — nå
har vi verktøyene

- Analyse av NVBFs tildeling/årsak til nedgang i tildeling fra NIF
• Sandvolleyballaktivitet gjennom sommeren (NM NT, jr. NM)
• Sesongforberedelse volleyball
• EM U 18 sandvolleyball i uke 33

- nytt stort arrangement
• Økonomi/regnskap 2014 kommer opp som sak på neste FS-møte

- vet mer om resultat Stavanger og resultat EM U18
- evt. andre avvik i prognosen

• Status personal/organisasjon

Beslutningssaker

Sak 4 Hederstegn

Vedtak

1. Forbundsstyret tildeler de foreslåtte kandidatene NVBFs hedersmerke i sølv

Enstemmig vedtatt
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Sak 5 Revisjon av reglement

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner endringer og vedtar de fremlagte reglementsjusteringene for
følgende aktiviteter:
- Aldersbestemte serier
- NM Senior
- Aldersbestemte NM (U15, U17, U19)

2. Forbundsstyret gir AKU i oppdrag å ferdigstille Reglement for MVGS og
Sanksjonsreglement, Reglement for protester, klager og anker og FS gir Presidentskapet
fullmakt til å godkjenne disse tre reglementene.

3. Innmeldt sak vedrørende reiseutjevning for cupfinalen tas opp som egen sak i et senere
FS-møte.

Enstemmig vedtatt

Sak 6 Oppnevning av DRK

Vedtak

1. Norges Volleyballforbund oppnevner følgende DRK (Dommer og regelkomite) for perioden
2014-2016:
Leder: Geir Dahle
Medlemmer: Bente S. Hevnansen, Stein Caspersen, Camilla Skjelstad og Robert

Spilmann
2. FS gir DRK i oppgave å ferdigstille:

- Komiteens innspill til instruks for DRK
- Strategiplan for NVBFs fremtidige dommerutdanning, herunder også tiltaksplan for
2015 i tråd med NVBFs Handlingsplan 2014-2016

3. FS gir DRK i oppgave å utarbeide en tiltaksplan for regional dommerutvikling

4. GS gis i oppgave å fremme Instruks for DRK og NVBFs strategiplan for dommerutdanning
som saker til Forbundsstyret for godkjenning.

Enstemmig vedtatt
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Orienteringssaker

0-sak 2 Søknad spillemidler fra KUD 2015
GS innledet til saken. FS var gitt informasjon i eget vedlegg.
NVBFs konklusjon i saken er at NVBF ikke gir svar på NIF- høringen i eget brev, men NVBF er
selvfølgelig opptatt av behovet for økningen på bl.a post 2. Generelt påvirkes vår hverdag av de
midlene som tilfaller NVBF, og det er viktig at grunnfinansiering og rammebetingelser for
særforbund har forutsigbare rammer til å kunne utvikle og skape ny aktivitet både innenfor bredde,
elite og for barn og ungdom.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 3/ 2014

29. september 2014
Oslo/Gardermoen

Tilstede:
Forbundsstyret:

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):
Forfall:
Administrasjonen:

Kristine Fossen Olsen, Petter Bjørbæk, Helle Vaarum, Robert Spilmann,
David Cox, Geir Dahle, Siv Janne Tveit Aarrestad, Tore Spangen
President Stein-Gunnar Bondevik deltok i behandling av sak 7 og 8 og
eventuelt.
2.Visepresident Petter Bjørbæk ledet møtet under behandling av følgende:
formalia, GS orienterer, Sak 9,10,11 og 0 sak 3.

May-Brith Ohman Nielsen, Håvard Hamansen Wallstad, Bente Siljander
Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 7
Sak 8
Sak 9
Sak 10
Sak 11

Status og resultat World Tour Stavanger AS
Foreløpig Regnskap 2014
Oppnevning av Sanksjonsutvalg
Oppnevning av felles Anleggsutvalg
NVBFs hederstegn

Orienteringssaker:
Sak 3 Orientering fra presidentskapsmøte
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
En egen presentasjon blir utsendt til FS. GS orienterte kort blant annet om:

• Norges Volleyballforbund har mottatt en nasjonal gavetildeling fra Sparebankstiftelsen
DNB til prosjektet «Dugnad med mening — minivolleyball». Dette skal være klubbstyrt
aktivitet for barn og unge med skolering av minivolleyballinstruktører.

GS's gjennomgang av vedtatte hovedmål og prioriteringer, samt om økonomisk utvikling
på postmidlene fra KUD (Spillemidlene 2015)

EM gull U22 til Runar Sannarnes og Christian Sørum. Forbundsstyret og administrasjonen
slutter seg til gratulantene og all honnør til både utøvere og støtteapparat.

■ Informasjon om diverse møtevirksomhet, herunder markedsmøter i august og september

Diverse dialog- og evalueringsmøter, herunder av sandvolleyball sesongen og arrangement
(Nevza, EM U18, World Tour Stavanger), diverse landslagsmøter med trenere og
støtteapparat.

Beslutningssaker

Sak 7 Status og resultat World Tour Stavanger AS

Vedtak

1. Forbundsstyret vil bemerke den store innsatsen som er nedlagt, i NVBFs
administrasjon og i promotor selskapet World Tour Stavanger AS, i første driftsår,
for å få denne turneringen tilbake til Stavanger.

2. FS tar World Tour Stavanger AS sin redegjørelse/presentasjon, plan for videre
drift, og protokoll fra WTS AS's styremøte 8. september 2014, til orientering.

3. GS får i oppgave å følge opp saken videre. FS gis fortløpende informasjon om
utviklingen.

4. President og GS er NVBFs talspersoner for denne saken i media og ift. spørsmål i
egen organisasjon.

Enstemmig vedtatt
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Sak 8 Foreløpig Regnskap 2014

Vedtak

1. Forbundsstyret tar regnskapsrapporten pr. 31.08.14 til orientering.

2. Forbundsstyret er positive til de tiltak som er iverksatt. Samtidig understreker FS
fortsatt fokus på kostnadskontroll, budsjettdisiplin og inntektsgivende arbeid med
det mål å nå det budsjett FS har vedtatt.

Enstemmig vedtatt

Sak 9 Oppnevning av Sanksjonsutvalg

Vedtak

1. Norges Volleyballforbund oppnevner følgende Sanksjonsutvalg:
Leder: Ole Jonny Gigernes
Medlemmer: Elisabeth Key Kristiansen og Dagfinn Helland

Enstemmig vedtatt

Sak 10 Oppnevning av felles Anleggsutvalg

Vedtak

1. Forbundsstyret støtter behovet for, og en dannelse av, et felles Anleggsutvalg med
særforbundene basketball, bandy og håndball.

2. President og GS gis fullmakt til å oppnevne NVBFs representant(er) i utvalget.

Enstemmig vedtatt

Sak 11 NVBFs hederstegn

Vedtak

1. Forbundsstyret tildeler den foreslåtte kandidaten NVBFs hedersmerke i sølv

Enstemmig vedtatt med følgende kommentar:
NVBF bør vurdere å innføre et gullmerke, samt revidere kriteriene, for tildeling av sølvmerket.
GS/administrasjonen bes om å vurdere dette og legge saken frem, for FS.
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Orienteringssaker

Sak 3 Orientering fra presidentskapsmøte
GS innledet til saken.
FS har 25. september fått tilsendt egen protokoll fra møtet 22. september 2014.
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 4/ 2014

21.-23. november 2014
Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Petter Bjørbæk, May-Brith Ohman Nielsen (lørdag

og søndag), Håvard Hamansen Wallstad, Bente Siljander, Hele Vaarum,
Robert Spilmann, David Cox (frafalt B-sak), Siv Janne Tveit Aarrestad, Geir
Dahle

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):
Forfall: Kristine Fossen Olsen, Tore Spangen
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 12 Tingsak 6A5 2014
Sak 13 Fair Play
Sak 14 Innmeldt sak vedrørende reiseutjevning for cupfinalen
Sak 15 Dommerutstyr/bekledning
Sak 16 Status Region Sogn og Fjordane
Sak 17 B-sak (konfidensiell - personal)
Sak 18 Budsjettgrunnlag og foreløpig budsjett 2015
Sak 19 Instruks for Dommer og Regelkomiteen
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Drøftingssaker:
Sak 2 Status Organisasjon og Ressursgrunnlag
Sak 3 Organisasjonsforankring/oppslutning på Forbundsting

Orienteringssaker:
Sak4 EMU18
Sak 5 Informasjon fra CEV kongress og FIVB kongress
Sak 6 NVBF og internasjonale arrangement i 2015 (CEV/FIVB)

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
En egen presentasjon blir utsendt til FS. GS orienterte kort blant annet om:

• GS's gjennomgang av vedtatte hovedmål og prioriteringer, samt en vurdering av «rikets
tilstand».

• NVBF har på flere områder behov for fornying og behov for en politisk prioritering med
tanke på både utviklingsbehov, strategiske behov, drftsbehov og organisasjonsbehov.

• økonomisk er vi preget av stor grad av øremerkede midler og liten grad av såkalte frie
midler. Post 3 (utviklingsmidler) er resultatstyrte midler med krav til måloppnåelse.
Formålsstyrte poster, eksempelvis slik som post 3, vil bli redusert dersom det er lavt
utviklingsfokus i NVBFs klubber og regioner. Økt fokus på medlemsfinansiering blir et
område vi må se nærmere på fremover sammen med vekst og kompetanse, dvs. flere
trenere, oppstart av minivolleyball og andre gode rekrutteringsprosjekt.

■ Utviklingsmidler 2015 er lyst ut. Hele NVBF må som organisasjon jobbe med utvikling og
strategi for å kunne skape vekst innenfor vedtatte hovedmål og satsingsområder, herunder
flere:
- minivolleyballprosjekt med mål om medlemsvekst
- minisandvolleyballprosjekt med mål om medlemsvekst
- trenerkurs
- øke antall klubber innen regionen

■ GS har iverksatt et større reglementsprosjekt der vi i 2015 skal ha et felles regelverk, med
felles frister, felles struktur. Vi skal ha en gjenkjennbar og enhetlig organisasjon for
NVBFs klubber. Årlig vil det bli revidering av det vi kaller reguleringer (pr. sesong).
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Beslutningssaker

Sak 12 Tingsak 6A5 2014

Vedtak

1. Forbundsstyret oppnevner en arbeidsgruppe som gis følgende mandat:

Utrede den fremlagte saken nærmere, herunder å sjekke de foreslåtte lisensforslagene
med forsikringsselskapet, og komme med en anbefaling til FS på den oversendte
tingsaken.

2. FS gir også arbeidsgruppen et utvidet mandat i utredningen til å ta høyde for
konsekvenser og vurderinger slik som NVBFs lisensverktøy, evt. administrativt
merarbeid sentralt og regionalt, hva er rimelig prisnivå på lisens i volleyball, og
hvordan skal NVBF få flere lisensspillere.

3. Arbeidsgruppen består av to representanter fra FS, og to fra administrasjonen
(Kristian Gjerstadberget og 011e Karlsson). Fra FS oppnevnes: Bente Siljander og
Petter Bjørbæk.

4. Saken og arbeidsgruppas utredning tas opp på styremøte i februar/mars 2015.

Enstemmig vedtatt

Sak 13 Fair Play

Vedtak
1. Forbundsstyret vedtar det fremlagte Fair Play programmet og ser på dette som et

godt grunnlag for å styrke NVBFs samspilleregler og verdigrunnlag.

2. NVBF er opptatt av gode rammebetingelser for barn og ungdom og at vi som
aktivitetstilrettelegger kan stimulere til positive klubbmiljøer for ungdommen.
Respekt skal stå sentralt i vårt fair-play begrep, herunder også konstruktiv
dialog/kommunikasj on, toleranse og inkludering.

Enstemmig vedtatt
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Sak 14 Innmeldt sak vedrørende reiseutjevning for cupfinalen

Vedtak

1. Forbundsstyret ønsker å vektlegge en større grad av likhet for deltagende lag i NM
og ønsker derfor å utarbeide en ny modell for reiseutjevning som gjelder hele veien,
til og med finaler.

2. Forbundsstyret ber GS/administrasjonen om å utarbeide en modell for dette, som
legges frem for FS til reglementsrevisjon våren 2015.

Enstemmig vedtatt

Sak 15 Dommerutstyr/bekledning

Vedtak

1. Forbundsstyret gir DRK i oppdrag å legge fram en plan for
dommerutstyr/bekledning, herunder både i et kortsiktig og et langsiktig
perspektiv.

2. GS gis i oppgave å ta planen videre med til samarbeidspartnere for en avklaring om
hva som er mulig innenfor de rammer og avtaler som p.t foreligger.

3. DRK oppfordres, som en del av «dommerløftet», til å lage en elektronisk håndbok
for dommere med informasjon og veiledning fra NVBF. I denne håndboken tas inn
informasjon og veiledning om dommerutstyr/bekledning. GS utpeker en
administrativ ressurs (DC) som får i oppgave å koordinere dette med DRK.

Enstemmig vedtatt

Sak 16 Status Region Sogn og Fjordane

Vedtak

1. Forbundsstyret tar status i saken til orientering.

2. Forbundsstyret understreker generalsekretærens mandat til å avklare den
administrative organiseringen av regionen.

3. Generalsekretæren bes i saken om å ha dialog med regionsstyret i Sogn og Fjordane
om en kompetanse- og utviklingsprosess, herunder også en ressursmessig avklaring.
I påvente av en konklusjon forventer FS at GS bruker sin fullmakt til å iverksette
nødvendige tiltak for å ivareta det administrative arbeidet i regionen.

4. Forbundsstyret er opptatt av medlemsklubbenes behov for konkurransetilbud,
aktivitetstilrettelegging, kompetansetilbud og utviklingsarbeid, og at disse
oppgavene ivaretas på en god måte.

Enstemmig vedtatt
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Sak 17 B-sak (konfidensiell)

Egen B-protokoll

Sak 18 Budsjettgrunnlag og foreløpig budsjett 2015

Vedtak

1. NVBF avventer behandlingen av endelig budsjett for 2015 i påvente av
kvalitetssikring av nøkkeltall, tildelingsbrev fra NIF, regnskapsprognose 2014 og
endelig budsjett vedtas på styremøtet i februar.

2. Forbundsstyret tar det fremlagte, foreløpige budsjettgrunnlaget for 2015 til
orientering. GS bruker dette grunnlaget, og de innspill som fremkom gjennom
debatten i FS, som retningsgivende i påvente av endelig budsjettvedtak.

3. Forbundsstyret ber GS om å fremlegge et budsjettforslag for 2015 med et
overskudd på minimum 800 000,-.

Enstemmig vedtatt

Sak 19 Instruks for Dommer og Regelkomiteen

Vedtak

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte instruksen for Dommer og regelkomiteen
med de endringer som fremkom i møtet.

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker: 

Sak 2 Status Organisasjon og Ressursgrunnlag
GS innledet til saken. Det vises også til GS orienterer i denne saken, samt dokumentet
«Regionanalyse».

Det er viktig å se på hvordan fremtidige NVBF skal være organisert og hvilke behov har vi for
fornying, slik at vi er organisert best mulig for å skape klubbutvikling og tilrettelegge for økt vekst
og rekruttering. Dette er en viktig debatt å ta strategisk og politisk.

FS konkluderte i denne saken at det skal nedsettes et strategiutvalg som jobber videre med denne
saken.
Deltakere i utvalget er; Petter Bjørbæk, May-Brith Ohman Nielsen, Robert Spilmann, Siv Janne
Tveit Aarestad og Kristian Gjerstadberget.
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Sak 3 Organisasjonsforankring/oppslutning på Forbundsting

GS innledet til saken.
Forbundsstyret er opptatt av å se på hvordan vi kan fornye og skape økt oppslutning om tinget. FS
setter ned en arbeidsgruppe som jobber videre med saken og legger fram et forslag til FS på
hvordan man skal mobilisere en større deltakelse på kommende forbundsting.
Deltakere i strategiutvalget; Petter Bjørbæk, May-Brith Ohman Nielsen, Robert Spilmann, Siv
Janne Tveit Aarestad og Kristian Gjerstadberget arbeider videre med saken.

Orienteringssaker

Sak4 EMU18

GS innledet til saken.
Bakgrunn, evaluering/vurdering og foreløpig resultat ble gjennomgått.
Oppsummert:
EM U18 i Kristiansand ble gjennomført tilfredsstillende og deltakere og CEV har gitt
arrangementet en god tilbakemelding. Samtidig har arrangementet vært svært krevende for både
NVBF og promoter/arrangør KSK i tiden før, under og etter, for å imøtekomme de krav som ble
stilt. Et arrangement i denne størrelsen har høye krav og GS opplever, for dette arrangementet, og
eventuelt kommende arrangement, en bekymring for NVBF's ressursbruk, økonomi, tidsbruk og
forventet oppfølging av lokal promoter/arrangør. NVBF bør for fremtiden søke en profesjonell
eventaktør for et CEV- arrangement/mesterskap. Et arrangement på denne størrelsen krever en
promoter/arrangør med fast ansatt/e, stor arbeidskapasitet, svært god planlegging, sterke
salgskrefter, høy gjennomførings-kompetanse og en positiv kommune i ryggen.
Samtidig ønsker GS å berømme, og takke, arrangørklubb i dette EM, KSK, for sin vilje til å påta
seg arrangøransvar, stor dugnadsvilje, glød og engasjement.

Sak 5 Informasjon fra CEV kongress og FIVB kongress

President Bondevik innledet og informerte.

CEV kongress gikk i Antalya, Tyrkia 24.-25 oktober 2014 og NVBF's representant var Stein-
Gunnar Bondevik.

FIVB kongress gikk i Cagliari, Sardinia (Italia) 31. oktober-1. november 2014. NVBFs
representanter var Stein-Gunnar Bondevik og Kristian Gjerstadberget.

Det bemerkes at det føles noe underlig å få utdelt saksdokumenter til FIVB kongress ved
ankomsten. På mange måter ble denne kongressen gjennomført med et demokratisk underskudd
som vi i Norden ikke er vant med.
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Sak 6 NVBF og internasjonale arrangement i 2015 (CEV/FIVB)

GS innledet til saken.

Bakgrunn, betraktning fra GS, evaluering og innspill til arrangement i 2015 ble gjennomgått.

Oppsummering:
Erfaringen og evalueringen av de to store hjemme arrangementene i 2014, Grand Slam Stavanger
og EM U18 i Kristiansand, gir grunnlag for en vurdering av hvordan man skal være «rigget» for så
store oppgaver i fremtiden. Tinget i 2012 vedtok som et klart mål å få World Tour tilbake til Norge
og begge arrangementene har vært en investering, både økonomisk og ressursmessig, for
Volleyballforbundet i 2014.

Følgende protokollføres etter vurdering i FS:
FS er enig i en videreføring av World Tour Stavanger, men forventer en streng kostnadskontroll.
Et CEV arrangement i 2015 ønskes primært ikke og forsøkes utsatt, men om ikke dette er mulig bes
GS om å utrede hvilket arrangement vi kan påta oss som gir minst mulig belastning.

Foreløpige forslag fra FS er et single gender Satelite arrangement, gjerne arrangert om vinteren i
felleskap med Sverige i innendørshallen i Gøteborg. Sekundært alternativt i August, på egnet sted i
Norge.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 5/2015

6.-8. februar 2015
Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik (ilske FS-sak 25, 0-sak 7 og 0-sak 9), Petter Bjørbæk

(frafalt FS-sak 28), Kristine Fossen Olsen, May-Brith Ohman Nielsen, Bente
Siljander (frafalt FS-sak 25), Helle Vaarum, David Cox (frafalt FS-sak 28), Siv
Janne Tveit Aarrestad

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):
Forfall: Håvard Hamansen Wallstad, Robert Spilmann, Geir Dahle,Tore Spangen
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget (frafalt FS-sak 28), Jon Grydeland (0-sak 8)

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 20 Regnskap 2014
Sak 21 Budsjett 2015
Sak 22 NVBFs Utviklingsarbeid — ansvarsmatrise
Sak 23 NVBFs hederstegn — ny ordning
Sak 24 NVBFs representanter på Idrettstinget 2015
Sak 25 NVBFs hederstegn
Sak 26 Representasjon
Sak 27 Status Tribune AS
Sak 28 Ankesak — Randaberg IL Volleyball

Drøftingssaker:
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Sak 4 Status Organisasjonsdebatten

Orienteringssaker:
Sak 7
Sak 8
Sak 9
Sak 10

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Status FIVB Major Series Stavanger
Status NVBFs Eliteløft — Strategi og fremdriftsplan
Status CEV arrangement
Saker til Idrettstinget

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
En egen presentasjon blir utsendt til FS. GS orienterte kort blant annet om:

• GS 's gjennomgang av vedtatte hovedmål og prioriteringer på områdene; vekst, elite,
trenere/dommere, anleggsutvikling og organisasjon

■ FIVB Major Series Stavanger vil bli i uke 24, arrangementet blir i et nytt konsept. Nytt
eierselskap er inne i en ny struktur og avklarer Håndboken med FIVB i disse dager

■ Pengeflyt og ressursgrunnlag i organisasjonen et område som naturlig utredes av FS
nedsatt strategiutvalg, ift. å se på en fremtidig optimal modell.

• Ny person (Kasia Ciesielska) er engasjert i Region Sogn og Fjordane fra 19. januar 2015, i
40% stilling.

Beslutningssaker

Sak 20 Regnskap 2014

Vedtak

1. Det prognostiserte regnskapsmessige resultatet for NVBF i 2014 viser underskudd
med kr. 253.000,-.

2. Forbundsstyret tar regnskapsrapporten pr. 31.01.15 til orientering.

Enstemmig vedtatt

Sak 21

Vedtak

Budsjett 2015
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1. Forbundsstyret vedtar det fremlagte budsjettet for 2015 med et overskudd på kr.
300.000,-.

2. Forbundsstyret fremhever i budsjettet for 2015 at budsjettrammen på landslag
volleyball er styrket med 150' i tråd med de føringer som ble gjort på forbundstinget.

3. Forbundsstyret ber GS om å redegjøre for status for markedsarbeid- og sponsoravtaler
innen 19. mai 2015.

4. GS bes om å utrede muligheten for å øke inntektsstrømmen til NVBF ved alternative
inntekts kilder.

Enstemmig vedtatt

Sak 22 NVBFs Utviklingsarbeid — ansvarsmatrise

Vedtak

1. Forbundsstyret gir sin tilslutning til den fremlagte ansvarsmatrisen for
utviklingsarbeid i NVBF.

2. Målet med matrisen er å avklare hovedansvarslinjene for de ulike oppgavene. GS gis
i oppgave å forvalte matrisen videre, samt øke synliggjøringen av ansvar, herunder ha
dialog med stab og region for å sette fokus på vekst og utvikling i NVBFs klubber.

Enstemmig vedtatt

Sak 23 NVBFs hederstegn — ny ordning

Vedtak

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte ordning, med de endringer som fremkom på
motet, for NVBFs hedersutmerkelser.

2. Fra og med 1. mars 2015 er det Regionen som innstiller og tildeler hedersmerke i
sølv for personer som har gjort en betydningsfull innsats for norsk volleyball på
regionalt og lokalt plan.

3. GS gis i oppgave å beslutte rutinene for NVBFs hedersutmerkelser.

Enstemmig vedtatt
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Sak 24

Vedtak

NVBFs representanter på Idrettstinget 2015

1. Forbundsstyret oppnevner følgende representanter fra NVBF til Idrettstinget 2015:
- President Stein-Gunnar Bondevik
- 1. Visepresident Kristine Fossen Olsen

Enstemmig vedtatt

Sak 25

Vedtak

NVBFs hederstegn

1. Forbundsstyret tildeler de foreslåtte kandidatene NVBFs hedersmerke i sølv.

2. NVBFs regionsledd får i oppgave å foreta tildelingen ved passende
arrangement/anledning.

Enstemmig vedtatt

Sak 26

Vedtak

Representasjon

1. Forbundsstyret oppnevner representanter til arrangement og møter iht. fremlagte
plan.

Enstemmig vedtatt

Sak 27

Vedtak

Status Tribune AS

1. Forbundsstyret tar status i saken til orientering.

2. GS gis fullmakt til, i nær dialog med advokat Kristensen og World Tour AS, å jobbe
videre med en løsning til det beste for Tribune AS, NVBF og turneringen i Stavanger.

3. GS bes om å holde Presidentskapet fortløpende orientert og bringe frem en
fremforhandlet løsning. Presidentskapet kommer deretter med en anbefalt løsning
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som presenteres for FS.

Enstemmig vedtatt

Sak 28

Vedtak

Ankesak — Randaberg IL Volleyball

1. Forbundsstyret har stor forståelse for at Oslo volley påberoper seg Force Majeure i
denne saken, da de ble rammet av en rekke utenforliggende hendelser som de ikke
kunne påvirke. Vi må imidlertid være varsomme med å bruke dette regelverket
utover det det er tiltenkt, volleyballsesongen går over en lang vinter, med potensiale
for mange hendelser for de som må rekke kamper.

2. I dette lys kan ikke Forbundsstyret se at Force Majeure-regelverket, ei heller
regelverket for kampavbrudd (jfr. §17.3.2 i spilleregler for volleyball) kan komme til
anvendelse i denne saken. FS har derfor enstemmig vedtatt å tiltre anken fra
Randaberg.

3. Forbundsstyret ber GS om å formidle resultatet av anken til berørte klubber.

Enstemmig vedtatt

Droftings s ake r: 

Sak 4 Status Organisasjonsdebatten
GS innledet til saken.

Til det første møtet i Strategiutvalget er det utarbeidet et grunnlag for arbeidet, og det er viktig å få satt opp
en god fremdriftsplan med milepæler, samt forankring og dialog med det regionale leddet eventuelt vurdere
en høring slk at klubbene også er en del av utredningen. Målet er at det nedsatte utvalget kommer med
forslag til en optimal organisasjonsmodell, og at forslag til struktur legges fram for forbundsstyret, som igjen
fremmer saken til beslutning på forbundstinget i 2016. For NVBF er dette en viktig debatt å ta strategisk
og politisk.

Forbundsstyrets vurdering:
FS har satt ned et utvalg for å utrede en ny organisasjons modell for norsk volleyball. Utvalget ledes av
Petter Bjørbæk. Utvalget har som mål å legge frem en moderne og helhetlig organisasjonsmodell som kan
gjøre NVBF fremtidsrettet og effektiv. I den grad det kreves et tingvedtak så vil det innen februar 2016
fremlegges. FS skal holdes løpende orientert om arbeidet og forventer en helhetlig høring i hele
organisasjonen.
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Orienteringssaker

Sak 7 Status FIVB Major Series Stavanger
GS innledet til saken.

Det er avholdt svært mange møter om Stavangertumeringen siden forrige FS- møte, blant annet

- møte med Acts
- møte med Stavanger kommune, som for øvrig reduserer sitt ekstra bidrag til tjenester med 300'
- møter og styremøte World Tour Stavanger AS
- møte med Red Bull
- møte med nytt eierselskap (Swatch Major Series)
- møte med administrasjonen i NVBF for å kartlegge ressurspersoner og mulige roller

Årets turnering går i uke 24, men vil trolig ha arrangementet tilbake til uke 25/26 i 2017?

Sak 8 Status NVBFs Eliteloft — Strategi og fremdriftsplan
GS og sportsjefen innledet og informerte.

FS tilbakemelding i denne saken:
FS ser frem til å få på plass en strategi- og fremdriftsplan for Elite- og landslagsektoren, og gir
honnør til administrasjonen for det arbeidet som er nedlagt i de tre dokumentene. Helt konkret er FS
sine føringer for det videre arbeidet som følger:

1. FS tar til orientering innholdet i del 1 av Eliteløftet som omhandler 2013/2014.
2. FS gir sin tilslutning til de prosjektene som er fremlagt i del 2 av Eliteløftet som omhandler 2015/2016.
3. FS gir sin tilslutning til den foreslåtte fremdriftsplanen.
4. FS nedsetter en arbeidsgruppe med to personer fra Administrasjonen (GS og Sportssjef) og to

personer fra Forbundsstyret. Fagrådet innkalles til evt. møtedeltagelse og råd ut i fra de behov som
defineres i saksprosessen.

5. Arbeidsgruppens mandat blir å jobbe frem en plan som fremmes for Forbundsstyret i løpet av våren
2015.

Sak 9 Status CEV arrangement
GS innledet til saken.

NVBF har latt bekreftelse fra CEV at vi ilske har arrangementsfoipliktelser i 2015. Dette er avklart av
President og GS etter dialog med CEV.

Sak 10 Saker til Idrettstinget
GS innledet til saken.

FS tilbakemelding i saken
1. FS oppnevnte representanter vil naturlig nok ta del i debatten på selve Idrettstinget, og Bondevik og
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Fossen Olsen, som NVBFs representanter på Idrettstinget, vil se nærmere på styrets involvering i de
ulike sakene etter hvert som debattgrunnlaget fremkommer.

2. GS vil ta initiativ et møte med daglig leder i SFF, herunder også spesielt følge saken fra
Snowboardforbundet vedrørende endring av organisatorisk medlemskap i NIF.
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 6/2015

8. april 2015
Oslo/Gardermoen

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik (frafalt FS-sak 32), Petter Bjørbæk, Kristine Fossen

Olsen, Håvard Haisansen Wallstad, Robert Spilmann, David Cox, Geir
Dahle, Siv Janne Tveit Aarrestad

Forfall: May-Brith Ohman Nielsen, Bente Siljander, Helle Vaarum, Tore Spangen
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 29 NVBFs Reglemetsstruktur
Sak 30 Forbundstinget 2016
Sak 31 Prokura
Sak 32 Foreløpig regnskap 2014
Sak 33 Budsjettrevidering 2015

Drøftingssaker
Sak 5 Inntektsbringende tiltak

Orienteringssaker:
Sak 11 Status Tribune AS
Sak 12 Status Stavanger Major
Sak 13 Ankesak
Sak 14 Status landslagstrategi
Sak 15 Innsendte tingforslag Idrettstinget 2015
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Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
En egen presentasjon bli gjennomgått på FS-møtet:

• GS's gjennomgang av rikets tilstand og regional analyse på økonomi, konkurranse, lisens,
kompetanse, stillingsressurs, utviklingsmidler, regionsting pr. april 2015.
Økt tildeling fra NIF på Paravolley.

Innspill fra FS:
- Det er viktig å se på de organisasjonsmessige utfordringene som ligger i dagens struktur, og

FS ber om at GS følger opp flere av områdene for en grundigere debatt og involvering.
- GS har notert seg at FS ønsker en tilbakemelding på bl.a regionale stillingsbrøker og

regionenes økonomi (inntekter og utgifter), organisatoriske kompetansegrenser, sak om
underslag i en volleyballklubb, prinsippgrunnlag terminplan.

- Presidentskapet bes om å legge fram en sak for FS som foreslår en beredskapsplan for
mediehåndtering og rutiner for «varsling» til FS.

Beslutningssaker

Sak 29 NVBFs Reglementsstruktur

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner den nye fremlagte reglementsstrukturen som består av:
Reglement - som inneholder hovedregler på prinsippnivå.
Regulering — som revideres årlig og som beskriver gjennomføringen av konkurranse-
aktiviteten.

2. Når det gjelder behovet for reguleringer regionalt, skal hver enkelt region innhente
godkjenning fra NVBF i forkant av hver sesong. AKU er beslutningsmyndighet.

3. De fremlagte reglementene og reguleringene for Eliteserien 2015/16, 1. divisjon 2015/16 tas
til foreløpig orientering. Reglementene og reguleringene for Elite, 1. Div., og NM Senior,
skal godkjennes av FS årlig. De blir behandlet i FS møte August. Inntil behandling gjelder
dagens reglement. Reglement for lavere divisjoner, aldersbestemte NM, aldersbestemte
Serier og MVGS, i ny struktur, vil også bli behandlet i FS møte August.

Enstemmig vedtatt
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Sak 30 Forbundstinget 2016

Vedtak

1. NVBFs Forbundsting 2016 avholdes 27.-29. mai 2016. Alternativ dato settes til 3.-5 juni.

2. GS får fullmakt til å fastsette sted på bakgrunn av økonomi og dialog med ny
samarbeidspartner på hotell.

Enstemmig vedtatt

Sak 31 Prokura

Vedtak

1. Forbundsstyret gir prokura til NVBFs president og NVBFs Generalsekretær hver for seg.

Enstemmig vedtatt

Sak 32 Foreløpig regnskap 2014

Saken ikke ferdig behandlet i FS, se vedtak i protokoll fra FS-møte 27. april 2015. Det er ulikt
vurdert i FS hvorvidt punktet som berørte mellomværende mellom NVBF og World Tour Stavanger
AS ble endelig avklart, noe som igjen påvirket det endelige vedtaket i saken.
Presidenten innkalte i etterkant til eget møte om saken, berammet til 27. april 2015.

Sak 33 Budsjettrevidering 2015

Saken utsatt

Drøftingssaker

Sak 5 Inntektsbringende tiltak
Saken utsatt

Orienteringssaker

Sak 11 Status Tribune AS
Saken utsatt

Sak 12 Status FIVB Major Series Stavanger
Saken utsatt
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Sak 13 Ankesak
Saken utsatt

Sak 14
Saken utsatt

Sak 15
Saken utsatt

Status landslagstrategi

Innsendte tingforslag Idrettstinget 2015
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 7/2015

27. april 2015
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret:

Varamedlemmer
(ikke stemmerett)
Forfall:
Administrasjonen:

Stein-Gunnar Bondevik, Petter Bjørbæk, Kristine Fossen Olsen, Håvard
Hamansen Wallstad, Robert Spilmann, May-Brith Ohman Nielsen, Bente
Siljander, Helle Vaarum, David Cox
Geir Dahle, Siv Janne Tveit Aarrestad

Tore Spangen
Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker
Sak 32 Foreløpig regnskap 2014

Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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Beslutningssaker

Sak 32 Foreløpig regnskap 2014
President innledet til saken. Ref. e-post fra Presidenten 23. april 2015, samt e-post fra GS 27. april
2015 om oppdatert regnskap etter revisors gjennomgang. President og GS oppsummerte og
informerte siden forrige FS— møte. Ref. FS-protokoll fra 8. april 2015:

Saken ikke ferdig behandlet i FS, se vedtak i protokoll fra FS-møte 27. april 2015. Det er ulikt
vurdert i FS hvorvidt punktet som berørte mellomværende mellom NVBF og World Tour Stavanger
AS ble endelig avklart, noe som igjen påvirket det endelige vedtaket i saken. Presidenten innkalte i
etterkant til eget møte om saken, berammet til 27. april 2015.

Det ble innledningsvis votert over hvorvidt man i FS-møte 8. april 2015 hadde ferdigbehandlet
saken. Forslaget om at saken var ferdigbehandlet og at vedtaket fra 8. april 2015 skulle stå, falt mot
1 stemme.

Deretter ble det votert over to forslag: Forslag 1, dele mellomværende mellom NVBF og World
Tour Stavanger, i to like deler, henholdsvis 50% ettergis og 50 % opprettholdes som krav fra NVBF
til World Tour Stavanger AS. Forslag 2, ikke dele beløpet. Enten la hele beløpet stå som
mellomværende, eller ettergi hele beløpet. Forslag 2 vedtatt mot 1 stemme.

Endelig to forslag fremmet til votering: Dersom mellomværende beløp kan omgjøres til aksjekapital
skal dette gjennomføres. Dersom mellomværende ikke kan omgjøres, skal beløpet ettergis.
Forslaget vedtatt mot en stemme.
GS bes om å sjekke om det er mulig å omgjøre mellomværendet til aksjekapital.

GS har den 04.05 fått endelig bekreftet fra både IRK (Regnskapsfører NVBF, og Profina AS
(Regnskapsfører WTS AS) at det er mulig å omgjøre mellomværende til aksjekapital, og endelige
vedtak blir da:

Vedtak

1. Det foreløpige regnskap for NVBF i 2014 viser underskudd med kr. 86.574,-.

2. Mellomværende mellom NVBF og World Tour Stavanger AS på kr. 499.189,- omgjøres fra
gjeld til aksje egenkapital.

3. Forbundsstyret tar det foreløpige regnskap 2014 (pr. 27.04.2015) til orientering.

Enstemmig vedtatt
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 8/2015

18. mai 2015
Oslo/Gardermoen

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Petter Bjørbæk, Kristine Fossen Olsen (ikke 0-sak

17, 18 og 19), Håvard Hamansen Wallstad, Robert Spilmann, Bente
Siljander, Helle Vaarum, Siv Janne Tveit Aarrestad, Beate Sødal (ikke 0-sak
17, 18 og 19)

Forfall: Geir Dahle, May-Brith Ohman Nielsen, Tore Spangen, David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget (ikke 0-sak 17, 18 og 19)

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 33
Sak 34
Sak 35
Sak 36

Regnskap 2014
Budsjettrevidering 2015
Eliteklubblisens 2015/16
Om mandat og kompetansegrenser

Drøftingssaker
Sak 6 Inntektsbringende tiltak

Orienteringssaker:
Sak 11 Deltakelse i 1. divisjon for person som vil gjennomføre kjønnsbekreftende

behandling
Sak 12 Status Tribune AS
Sak 13 Status Stavanger Major
Sak 14 Ankesak
Sak 15 Status Region Agder
Sak 16 Status Region Møre og Romsdal
Sak 17 Status landslagstrategi
Sak 18 Idrettstinget 2015
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Sak 19 Om NVBFs Reglement

Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
En egen presentasjon bli gjennomgått på FS-møtet:

• GS gjennomgikk kort innhold og tema for stabsamlingen i Oslo 11.-12. mai 2015.
Alle ansatte var på forhånd utfordret til å komme med sine innspill/egne presentasjoner av
viktige tema som en del av Organisasjonsdebatten. FS får disse tilsendt.

• Informasjon om Idrettskanalen, som er et samarbeid mellom alle særforbund, inkl. Norges
fotballforbund (NFF). Alle særforbund skal ha lik innflytelse over kanalen. SFFs heleide
aksjeselskap Sporten.no AS tas i bruk for å forvalte eierskap til kanalen. Selskapet vil etter
hvert få nytt navn. Det topp moderne produksjonsselskapet Ullevaal Media Centre vil være
en hovedleverandør til kanalen. NVBFs GS er utpekt til å lede prosessen rundt fremdriften
av Idrettskanalen.

■ Eliteklubbseminar vil bli avholdt i Oslo siste helgen i August — samtidig med NM i
Sandvolleyball. FS vil bli utfordret til å delta med noen representanter.

Beslutningssaker

Sak 33 Regnskap 2014
GS innledet til saken, samt orienterte om møte med revisor 12. mai 2015.

Vedtak

1. Forbundsstyret har behandlet Norges Volleyballforbunds årsregnskap for 2014, herunder
aktivitetsregnskap og regnskapsberetning. Norges Volleyballforbunds regnskap for 2014
godkjennes med underskudd på kr. 99.627,-.

Enstemmig vedtatt

Sak 34 Budsjettrevidering 2015
GS innledet til saken.

Vedtak

1. NVBFs budsjett 2015 revideres i tråd med godkjent regnskap 2014 iht. FS-sak 33/2015.

2. Forbundsstyret vedtar budsjettet 2015 med et overskudd på kr. 830.000,-

3. GS får, på bakgrunn av FS føringer i styremøte, fullmakt til å foreta detaljrevideringen,
herunder se nøye på innsparing og kostnadsreduksjon der dette er mulig. FS oppfordrer til
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generell nøktern bruk av penger og inntektsbringende tiltak. Tallene må endelig avstemmes
når de endelige tallene for 2015 fra NIF foreligger.

4. GS får i oppgave å iverksette kampanjen «Volleyballens Venner».

Enstemmig vedtatt

Sak 35 Eliteklubblisens 2015/16
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tildeler eliteklubblisens for 2015/2016 til følgende klubber:

Kvinner: Nyborg VBK, Førde VBK, IL Koll Volley, Oslo Volley, Randaberg IL, Stod
Volley, Tønsberg Volley, ToppVolley Norge (TVN)

Menn: Nyborg VBK, Førde VBK, BK Tromsø, IL Koll Volley, NTNUI Volleyball,
Randaberg IL, Kristiansund VBK

2. Tildelingen forutsetter at samtlige klubber sender inn påkrevde vedlegg ihht søknad om
elitelisens så snart disse foreligger etter endt årsmøte og revisjonsberetning.

3. FS understreker at manglende innbetaling av startavgift for sesongen 2015/2016 kan føre til
tilbaketrekking av tildelt lisens og klubben mister retten til å delta i Eliteserien.

Enstemmig vedtatt

Sak 36 Om mandat og kompetansegrenser
GS innledet til saken.

Vedtak

1. FS gir sin tilslutning til avklaringen av mandat og kompetansegrenser slik den er fremlagt av
GS.

2. Presidentskapet får i oppgave å bistå GS slik at det til neste FS møte fremlegges en saks- og
møteplan for FS ut året 2015.

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker

Sak 6 Inntektsbringende tiltak
GS innledet til saken.
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Grunnfinansieringen er viktig for alle SF, og noen SF kjører en hard linje med medlemsbasert
grunnfinansiering slik som lisensiering av alle, kontingenter, startavgifter, loddsalg og andre
finansieringstiltak. Vi vet også at egenandeler er en del av idrettens finansieringsgrunnlag, og det er
mange idretter som må tenke alternative tiltak slik det fremgår av saksframlegget. Økonomi har en
tendens til å være nøkkelen til alle løsninger, «slipper vi lisens», «hadde påmeldingsavgiften vært
lavere» etc. men det er grunn til å minne om at de lokale aktivitetsmidlene (LAM), som er en
kontantstøtte direkte til idrettslagene, er i år på 294 millioner kroner. Dette er hele 85 millioner
kroner mer enn i fjor — en økning på 40 prosent.

Orienteringssaker

Sak 11 Deltakelse i 1. divisjon for person som vil gjennomføre kjønnsbekreftende
GS innledet til saken.

NVBF har videre oppfølging av saken med NIF og har også bedt om et eget møte med ADN, slik
NIF har gitt råd om. FS vil få denne saken opp som en beslutningssak på et seinere tidspunkt.

Sak 12 Status Tribune AS
GS innledet til saken. Ref. også e-post fra Presidentskapet sendt FS 30. april 2015 for godkjenning.
Status vedrørende kjøp av tribunen er at alle avklaringer med Departementet er gjort,
avtaleutkastene er laget og er til vurdering hos World Event AS, og at det nå kun gjenstår
avtalesignering før overdragelsen er gjennomført. FS er holdt informert om saken og GS bes om å
endelig gjennomføre overdragelsen. FS tar saken til orientering.

Sak 13 Status Stavanger Major
GS innledet til saken. Byggingen av arena starter 18. mai 2015 og det er for tiden svært hektisk
både for WTS AS og NVBFs stab for å klargjøre og rigge for ny turnering. Det er noen utfordringer
ettersom FIVB og Acts fortsatt ikke har kommet med håndboken, men her er det tett dialog mellom
partene. FS tar saken til orientering.

Sak 14 Ankesak
GS innledet til saken.
FS tar saken til orientering. Presidenten tar oppfølging av videre fremdrift.

Sak 15 Status Region Agder
GS innledet til saken
FS tar saken til orientering og avventer videre oppfølging fra GS.

Sak 16 Status Region Møre og Romsdal
GS innledet til saken
FS tar saken til orientering og avventer videre oppfølging fra GS.

Sak 17 Status landslagstrategi
Presidenten innledet til saken. FS tar saken til orientering.

Sak 18 Idrettstinget 2015
Presidenten innledet til saken. NVBFs representant på Idrettstinget har dialog med resten av FS for
å avklare NVBFs innstilling i de viktigste saken på Idrettstinget.

Sak 19 Om NVBFs Reglement
Presidenten innledet til saken. FS tar saken til orientering og FS gir sin tilslutning/tilbakemelding til
GS på e-post.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 9/2015

14. september 2015
Oslo/Gardermoen

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik (syk, men deltok via skype), Kristine Fossen Olsen,

Petter Bjørbæk, Robert Spilmann, Bente Siljander, Siv Janne Tveit Aarrestad,
Geir Dahle, David Cox

Forfall: Håvard Hamansen Wallstad, Helle Vaarum, May-Brith Ohman Nielsen, Tore
Spangen,

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 37 Søknad om lån/kassakreditt NIF
Sak 38 Reglement 2015/2016
Sak 39 NVBFs navnebenyttelse av sandvolleyball vs. Beachvolleyball
Sak 40 FS-møteplan

Drøftingssaker
Sak 7
Sak 8

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Stavanger 2016
IPD og Volleyballens Politiske Dokument (VPD)

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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GS orienterer 
En egen presentasjon bli gjennomgått på FS-møtet:

•

•

GS gjennomgikk kort innhold og tema for stabsamlingen i Son 31.8-1.9 2015.
Hovedtema for samlingen var utkast til prosessplan for Ny Handlingsplan, samt
grunnlaget fra IPD og forutsetningene om en lik planstruktur i hele organisasjonen.
Dette planverket er et felles planverk «Det er ikke begrenset til Idrettsforbundets sin
virksomhet, men angir hvordan alle organisasjonsledd skal se sin egen virksomhet i lys av
felles mål og verdigrunnlag. NVBF har påbegynt jobben med volleyballens VPD.

Eliteløftseminar: 18 deltakere og 9 klubber var tilstede, sammen med ESF. Det var
konstruktiv dialog og mange tema som ble drøftet, herunder diskutere felles mål og
strategi.

■ Status Trenerløypa. Fram til nå har 350 trenere påstartet nytt kompetanseløft, og ette kurs
har hatt deltakerrekord med 38. Implementeringen av trenerlisens er påbegynt.

Stod Volley har dessverre trukket seg fra Eliteserien og fra Europacupen. NVBF har hatt
dialog med CEV ift. sanksjoner og følger videre opp saken med klubben.

■ GS gav FS en kort orientering om status i regionene som en oppfølging etter FS- møte i
mai.

■ Kort status gitt om Idrettskanalen og prosjektgruppen som ledes av GS i NVBF.

Beslutningssaker

Sak 37 Søknad om lån/kassakreditt NIF
President og GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tar til orientering fremlagt notat og budsjettgrunnlag. Disse dokumentene er
grunnlag for søknad til NIF.

2. GS får fullmakt til å utforme endelig søknad til NIF. Det forutsettes at Presidentskapet
godkjenner søknaden.

3. En evt. disponering av kreditten forutsetter at WTS AS/NVBF tildeles et arrangement i
Stavanger i 2016.

Enstemmig vedtatt

Sak 38 Reglement 2015/2016
GS og David Cox innledet til saken. Det ble orientert om dialogen med ESF og ESFs
tilbakemeldinger som er gitt fra EFS som en høringsinstans på reglement for Eliteserien 2015/16.
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Vedtak

1. Forbundsstyret behandlet de fremlagte reglementene og reguleringene for Eliteserien
2015/16 og 1. divisjon 2015/16, og de justeringene som fremkom på møtet ble lagt til.
Reglementene tilsendes FS med justeringer, og godkjennes endelig samtidig som protokoll
for møtet.

2. FS gir GS fullmakt til å justere tilsvarende tilpasning i reglementene for lavere divisjoner,
aldersbestemte NM, aldersbestemte Serier og MVGS i tråd med det FS har vedtatt og basert
på reglementene for 2014/2015.

3. FS gir GS fullmakt til å justere reglement for NM senior inn i ny struktur, og FS godkjenner
dette reglementet på e-post i løpet av september 2015.

Enstemmig vedtatt

Sak 39 NVBFs navnebenyttelse av sandvolleyball vs. Beachvolleyball
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner at NVBF benytter navnebenevnelsen Beach Volleyball der dette
faller mest naturlig, slik som i tilknytning til internasjonal aktivitet og i turneringsformat der
vi utad har en kommersiell, sportslig og markedsmessig kommunikasjon.

2. Det blir opp til GS å implementere bruken av Beach Volleyball og Sandvolleyball i NVBFs
kommunikasjon på WEB, i konkurranseformat, i dokument, reglement og veiledere, samt
øvrig materiell og i NVBFs offisielle sammenheng.

Enstemmig vedtatt

Sak 40 FS-møteplan
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret fastsatte møteplan for de kommende tre FS-snøtene, henholdsvis 30.10. - 1.11.
2015 og 2.12. 2015. Det blir også FS-møte i forbindelse med Cupfinalehelgen 15.-17.1 2016.

2. NVBF innkaller regionlederne til dialogmøte 17.11.15 på Gardermoen. Fra FS møter Kristine
Fossen Olsen, Petter Bjørbek og Robert Spilmann.

3. GS kommer tilbake til FS med forslag til møteplan for våren 2016 som godkjennes på e-post.

Enstemmig vedtatt
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Drøftingssaker

Sak 7 Stavanger 2016
President og GS innledet til saken og saken ble behandlet sammen med FS-sak 37/2015.

WTS AS har hatt styremøte 6. september 2015 og 13. september 2015. FS fikk fremlagt budsjett for
2016-arrangementet slik planene nå ligger, det vil si som et CEV arrangement med Continental Cup
som første prioritet. FS er informert om dialogen WTS AS har hatt med turneringene hovedsponsor
ift at planene for arrangementet i 2016 er endret og nedskalert i forhold til tidligere to års
arrangementer. NVBF har avholdt møte med NIFs generalsekretær og har hatt nær dialog og
avholdt møter med CEV i sakens anledning. Det er også planlagt møte med FIVB i oktober og
NVBF som morselskap følger utviklingen.

Sak 8 IPD og Volleyballens Politiske Dokument (VPD)
GS sender ut foreløpig prosessplan på e-post og FS tar saken opp på neste FS-møte.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 10/2015
30. oktober — 1. november 2015

Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret:

Forfall:

Administrasjonen:

Kristine Fossen Olsen, Petter Bjørbæk, Robert Spilmann, Bente Siljander,
Helle Vaarum, Geir Dahle, David Cox
Stein-Gunnar Bondevik, Håvard Haisansen Wallstad, May-Brith Ohman
Nielsen, Siv Janne Tveit Aarrestad, Tore Spangen
Kristian Gjerstadberget

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 41
Sak 42
Sak 43
Sak 44
Sak 45

Volleyballens Politiske Dokument (VPD)
Status og oppfølging av regionene
Foreløpig regnskap 2015
Utredning lisens
Status Stavanger 2016

Drøftingssaker
Sak 9 Budsjett 2016

Orienteringssaker
Sak 19
Sak 20
Sak 21
Sak 22
Sak 23

Status Eliteløftet og Dommerløft
Ny web
Cupfinalehelgen januar 2016
Nevza U17 på Sand — VM kvalik
Søknad om spillemidler for 2016
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent med enighet om endring av behandlingsrekkefølge. Orienteringssakene ble behandlet først
i møtet.

GS orienterer 
GS gjennomgikk en egen presentasjon på FS-møtet:

• Hovedpresentasjonen i GS orienterer var knyttet strategisk arbeide og knyttet til FS-
sakene om VPD, Status og oppfølging av regionene og drøftingen rundt Budsjett
2016 og «Rikets tilstand». Hvilke grep bør NVBF gjøre for å nå overordnede mål,
hva er mulig på kort sikt, hva må gjøres på lang sikt?

• Hvordan skal vår finansieringsmodell være og hvordan skape økt ressursgrunnlag?
• Hvor skaper vi endringsfokus?
• Hva skal vi få til i felleskap (alle tre organisasjonsledd)?
• Hvordan nå oppgaver iht. mål, Legge til rette for rekruttering på alle alderstrinn»?
• Hvordan skal NVBF som organisasjon settes i bedre stand til å levere på overordnede

mål?
• Prioritering er viktig, og NVBF som organisasjon der alle ledd (NVBF, regioner og

klubber) har et ansvar og medansvar for å:
- Skape velfungerende klubber er en prioritering. Aktiviteten er grunnpilaren (der

er medlemsmassen og der ligger økonomien)
- Tilby rekruttering- og aktivitetstilbud for personer med behov for tilrettelegging (treffer oss

på visjon/verdi og IPD)
- Øke antall klubber som tilbyr sandvolleyball
- Utvikle det nasjonale arrangements- og konkurransetilbudet (nye konsept)
- Større profesjonalitet på gjennomføring av alle lokale og regionale konkurranser for barn, og

ungdom (regionalt likt format, også lavterskel i tråd med IPD, trenerlisens/kompetanse og
bruk av NVBF utviklingstrapp). Redusere frafall av lag/utøvere

- Utvikle prestasjonskultur, utvikle sportslige planer (basert på NVBFs utviklings-
trapp), og etablere sterkere toppsatsing gjennom samarbeid med ESF og Topp Volley Norge
og eliteklubbene (langsiktighet). Morgendagens olympiere (OL / EM sluttspill), hva er
realistisk, hva kreves det av finansieringsgrunnlag — konsekvens for org/klubber?
Bedre tilrettelegging for klubbutvikling og tilrettelegging for frivillig innsats i klubb
Alle klubber skal ha nok utdannende trenere, ledere, dommere

• NVBF har forlenget avtalen med We fix/Mizuno/We move
• Vi har innledet et samarbeid med Right To Play
• Vi har hatt møter med diverse mediehus (om Stavanger og om Cupfinalene)
• Informasjon fra CEV kongressen og diverse møter:

- Ny president i CEV: Aleksandar Bolick
- CEV European Commission Members, Norge inn to komiteer:
Referee: Geir Dahle
Medical: Håvard Visnes

- CEV mener Norge er viktig for utviklingen av NEVZA
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Beslutningssaker

Sak 41 Volleyballens Politiske Dokument (VPD)
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret er opptatt av at NVBF tilpasser forbundets politiske dokument (VPD) i tråd
med de føringer og det styring- og plangrunnlag som ble vedtatt på Idrettstinget 2015.

2. På samme måte som NIF er opptatt av at hele norsk idrett skal stå sammen om, og i
fellesskap jobbe mot de overordnede mål som er vedtatt i IPD, ser FS et behov for en
forankringsprosess der alle gode krefter i norsk volleyball samles om en ny handlingsplan
for perioden 2016-2020.

3. Forbundsstyret innspill, som fremkom i møtet, legges inn i utkastet. Forbundsstyret ber GS, i
samarbeid med det FS-nedsatte strategiutvalget, om å ferdigstille første høringsutkast til
Organisasjonen. Dette høringsutkastet sendes ut i november 2015 i etterkant av RL-møte 17.
November 2015.

Enstemmig vedtatt

Sak 42 Status og oppfølging av regionene
GS innledet til saken.

Vedtak

1. NVBF vil fra og med 2016 omgjøre det regionale tilskuddet som søknadsbasert- og
behovsprøvd tilskudd. GS fremlegger informasjon om saken på RL-møte 17. november
2015. GS får i oppgave å legge frem detaljene i ny ordning til FS-snøte 2. desember 2015.

2. GS får i oppgave å invitere alle regioner til å vurdere et interregionalt samarbeid om
ressurser, konkurransetilbud og utvikling. Regionene gis en frist til å melde tilbake et slikt
ønske til GS innen 18. desember 2015.

Enstemmig vedtatt

Sak 43 Foreløpig regnskap 2015
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tar fremlagte regnskapsrapport pr. 30.09.15, samt budsjettprognosen til
etterretning med følgende kommentar: FS ber om fortløpende informasjon dersom
administrasjon eller presidentskapet er gjort kjent med budsjettoverskridelser av en vesentlig
størrelse.
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2. Forbundsstyret ber GS fortsatt holde fokus på kostnadskontroll og se på innsparinger der
dette er mulig ut året.

Enstemmig vedtatt

Sak 44 Utredning lisens
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tar utredningen fra arbeidsgruppen til orientering. FS støtter arbeidsgruppens
konklusjon om ikke å innføre åpne lisenser, dette både på bakgrunn av en totalvurdering og
ettersom dette forsikringsfaglig ikke anbefales.

2. FS ber arbeidsgruppen jobbe videre med forsikringsdelen av lisensen, samt legge fram en ny
modell for lisens, herunder vurdere lisenstyper som f. eks. halvårslisens, engangslisens og
aktivitetslisens. Det skal også vurderes behov endrede/nye lisensverktøy. For FS er det av
avgjørende betydning at en ny modell har som siktemål å øke antall lisensierte og at ny
lisensordning innføres sesongen 2016/2017. Arbeidsgruppen gis frist til 15.mars 2016 med
å legge fram sitt forslag.

Enstemmig vedtatt

Sak 45 Status Stavanger 2016
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret er positive til at WTS AS kan stå som vertskap for CEV arrangementet
Beach Volleyball Continental Cup Final i juni 2016. FS ser det også som en anerkjennelse
fra CEV på at Stavangerturneringen blir valgt ut som arrangørsted i 2016.

2. I den videre dialogprosessen med CEV rundt krav og arrangemetsmessige avklaringer,
forutsettes det at legges opp til løsninger som begunstiger WTS AS og NVBF økonomisk,
herunder at man hensyntar både promotorselskapet og forbundets økonomi. GS vil holde FS
fortløpende oppdatert.

3. GS gis, i nært samarbeid med WTS AS, i oppgave å:
- fremlegge et budsjett for CC 2016 som oversendes FS til orientering
- sende en søknad til NIF og OLT, samt til regjeringen om arrangementstilskudd

Enstemmig vedtatt
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Drøftingssaker

Sak 9 Budsjett 2016
GS innledet til saken.

I denne saken startet administrasjonen og FS budsjettprosessen for 2016 og drøftet viktige
problemstillinger som et grunnlag før saken tas opp til behandling på neste FS-møte.
I 2016 skjer det mange spennende aktiviteter og det er områder som må ha fokus og som påvirker
budsjettet, slik som blant annet:
• Forbundsting — forankring og oppslutning om Volleyballens Politiske dokument (ny HP)
• Klubbutvikling — fokus på aktivitetskapende tiltak i hele organisasjonen
• Sterkere klubber, og flere som starter med minivolleyball og minisandvolleyball
■ År 2 av prosjekt Dugnad med mening
• Fortsettelsen av Eliteløftet
• Fortsettelsen av Dommerløftet
• Paravolleyball og integrering/inkludering
• Continental Cup 2016-Stavanger 2016 og OL-kvalifisering
■ 4 landslag volleyball i EM-kvalifisering, kval. til EM 2017 senior KIM, VM menn 2017 (starter

i 2016),EM 2016 for U19 K og U 20M, og junior sandvolleyball EM (U18/U20/U22) og VM
(U17/U19/U21/U23)

• To høydepunktsarrangement nasjonalt Cupfinalehelgen 2016 og NM sandvolleyball (med
tilhørende NM regionlag)

■ Skape oppslutning og tiltak rundt FS-vedtatt Utdanningsprogram
■ Ferdigstille materiell til Trener II og Trener III og fullføre Trenerløypa
• Videreutvikle nye websider
• Behov for lisensverktøy
• Markedsarbeid
• Organisasjonsarbeid

I NIFs spillemiddelsøknad for 2016 er bestillingen fra idrettens øverste myndighet tydelig,
eksempelvis:

- «SF må ha tilrettelagt et utviklingstilbud»
- «Særidrettene må evne å rekruttere på alle alderstrinn»
- «Det må utvikles gode konsepter for alle som ønsker tilhørighet i idretten»
- «Det er viktig at SF utvikler gode tiltak for å forebygge frafallet i idretten og at aktivitetstiltakene
er differensiert for å favne bredest mulig»
- «Det er et ufravikelig krav at SF til enhver tid driver en verdibasert virksomhet med idrett og
trening som dens kjernevirksomhet»
- «SF må også sikre at deres idretter gjøres interessante og attraktive også for alle dem som
nødvendigvis ikke vil konkurrere hver helg»
- Særforbundene må sikre etterveksten av morgendagens toppidrettsutøvere»

FS hadde en god drøfting rundt budsjettet for 2016 og det er i denne sammenhengen også viktig å
tenke overordnet og strategisk. Hvordan tydeliggjøre ansvar og medansvar rundt volleyballens
kjerneprosesser REKRUTTERE — IVARETA & UTVIKLE — PRESTERE, i tråd med
Idrettspolitisk Dokument (IPD)? Hvordan øke volleyballens selvfinansieringsgrunnlag, øk antall
lisensspillere og på hvilke områder bør NVBF forsterke innsatsen?

GS tar styrets føringer fra drøftingene med tilbake til administrasjonen, og forbereder saken videre
til FS-møte i desember.
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Orienteringssaker

Sak 19 Status Eliteløftet og Dommerløft
GS og David Cox innledet til saken.

FS tar saken til orientering. Administrasjonen, henholdsvis v/Sportsjefen og v/Dommeransvarlig tar
oppfølging av videre fremdrift i saken sammen med nedsatt arbeidsgruppe/prosjektgruppe.

Sak 20 Ny web
GS innledet til saken.

NVBF ble pålagt å bytte webplattform og ny leverandør. I forkant av dette ble det gjort en grundig
reserach fra NVBFs side, og det var viktig at løsningen var innenfor integrasjon med bl.a.
idrettskontor og NIFs intranettløsning, prosjektportal etc. I overgangen oktober/november lanseres
de nye nettsidene og dette har til tider vært en krevende oppgave for administrasjonen. Vi har
derfor delt inn overflyttingen i to faser, slik at det som er mest nødvendig og viktig er på plass først,
deretter vil informasjon av type historikk, resultater og grunnlagsinformasjon komme i fase to. Vi
har et ønske og mål om at www.volleyball.no skal være forbundets viktigste informasjonskanal til
organisasjonens medlemmer.

FS tar saken til orientering.

Sak 21 Cupfinalehelgen januar 2016
GS innledet til saken.

Arrangementshelgen består av:
• Cupfinalen kvinner og menn i Domus Athletica
• Miniseminar rundt ny handlingsplan og veien mot Volleyballens Politiske Dokument (VPD).

Seminaret er også en forlengelse av fjorårets  verdiseminar, med muligheter for at Right To Play
deltar i år.

• NM Regionlag U16 (Kringsjåhallen)
• Overgangskurs (avhengig av behov og status påmelding)
• NM bankett
• Forbundsstyremøte

FS tar saken til orientering.

Sak 22 Nevza U17 på Sand — VM kvalik
GS innledet til saken.

Norge har på forespørsel fra NEVZA og CEV tatt på seg å arrangere NEVZA U-17 i sandvolleyball.
NVBF vil i samarbeid med ToppVolley Norge arrangere mesterskapet i TVNs flotte sandhall 20.-
22. november 2015.

FS tar saken til orientering.

Protokoll FS-møte nr.10/2015 (Forbundsstyret 2014-2016) 6



Sak 23 Søknad om spillemidler for 2016
GS innledet til saken.

NIF sender hvert år sin søknad om spillemidler til Kulturdepartementet og NIF søker om kr 679 000
000,- i spillemidler for 2016 etter de 4 postene (Grunnstøtte NIF, sentralt og regionalt, Grunnstøtte
særforbundene, Barn, ungdom og bredde, Toppidrett). NIF avholdt dialogmøte med særforbundene
22. september 2015 om spillemiddelsøknaden for 2016.

Noen eksempler på SF-ansvar som står i søknaden:
Aktivitetstilbud for alle aldersgrupper. Det er innenfor særforbundenes ansvar å følge opp
medlemmene og gi alle mulighet for livslang glede av idrett og fysisk utfoldelse i hele landet i tråd
med egne ønsker, også de som ønsker å trene uten store konkurransemessige prestasjonsmål.

Kompetanse er grunnsteinen i enhver utvikling. Hvert særforbund har ansvar for å ha et
tilrettelagt utviklingstilbud for trenere, ledere og klubbstyrer innenfor sin idrett — eventuelt gjennom
et tverridrettslig samarbeid. Målet er at alle treningstilbud skal ledes av personer med nødvendig
idrettsfaglig kompetanse og forståelse for idrettens verdigrunnlag. Det fleste særforbundene har nå
utviklet en godkjent Trener 1-utdanning.

Klubbutvikling er kritisk for en frivillig organisasjon. På alle nivåer i organisasjonen må styrene
ta et overordnet ansvar for virksomheten, og levere kvalitet i både styre- og organisasjonsarbeidet.

Barneidretten skal etterleve idrettens bestemmelser for barneidrett og idrettens barnerettigheter.
Norsk idretts verdigrunnlag og vedtatte prinsipper utfordres i økende grad fra overambisiøse
foreldre og trenere. Respekt for disse idealene krever at alle særforbund finner gode løsninger,
driver et kontinuerlig kompetansearbeid, og kommuniserer aktivt med organisasjonen.

Aktivitetstilbud for alle aldersgrupper. Det er innenfor særforbundenes ansvar å følge opp
medlemmene og gi alle mulighet, for livslang glede av idrett og fysisk utfoldelse i hele landet i tråd
med egne ønsker, også de som ønsker å trene uten store konkurransemessige prestasjonsmål.

FS tar saken til orientering.
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 11/2015

2. desember 2015
Oslo/Gardermoen

Tilstede:
Forbundsstyret: Kristine Fossen Olsen, Petter Bjørbæk, Robert Spilmann, Bente Siljander,

May-Brith Ohman Nielsen, Siv Janne Tveit Aarrestad, Geir Dahle, David
Cox

Forfall: Stein-Gunnar Bondevik, Håvard Hamansen Wallstad, Helle Vaarum, Tore
Spangen

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 46
Sak 47
Sak 48

Budsjett 2016
Ny regional tilskuddsordning
Møteplan og FS-representasjon 2016

Orienteringssaker
Sak 24
Sak 25
Sak 26
Sak 27
Sak 28

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

VPD - Høring
NIFs lov og ny lovnorm
Status Stavanger 2015
Status foreløpig regnskap 2015
Dialogmøte NVBFs regioner

Godkjenning av agenda:
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Godkjent.
GS orienterer 
GS gjennomgikk en egen presentasjon på FS-møtet som omhandlet:

• Klubbutvikling; Nytt faghefte for minivolleyball på plass, ny velkomstbrosjyre klar til
utsending og vi registrerer et økende antall henvendelser på minivolleyball

• Status personal/administrasjon, samt informasjon fra siste stabssamling
• Status EM kval. menn i Norge i mai 2016
• Status markedsarbeid og salgsstrategi rundt cupfinalen med innleid bidragsyter
• Status Idrettskanalen og Events Norway

Beslutningssaker

Sak 46 Budsjett 2016
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret vedtar det fremlagte foreløpig budsjettet for 2016, med de endringer
og presiseringer som kom frem i møtet, et overskudd på kr. 650.000,-. Tallene må
endelig avstemmes når de endelige tallene for 2016 fra NIF foreligger.

2. Forbundsstyret fremhever i budsjettet for 2016 at landslagene som skal delta i
mesterskapskvalifiseringer må ta høyde for videre avansement i sin budsjettering. FS
presiserer samtidig, at det kan vurderes en budsjettrevidering med styrking av
aktivitetsbudsjett på inntil 100 000,- ved et eventuelt avansement.

3. Utviklingsdialog og regionale fellesløsninger er tiltak som GS bes om å prioritere ved
siden av de aktivitetene som er satt opp i det fremlagte budsjettet.

4. Forbundsstyret ber GS om å iverksette fokus på lisenser i 2016. Det skal utredes behov
for andre lisenstyper samt å øke antall innbetalinger, ved å forbedre dagens
lisensinnkreving, kontroll og vurdere behov for nytt lisensverktøy.

Enstemmig vedtatt

Sak 47 Ny regional tilskuddsordning
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte ordningen med de endringer som fremkom i
møtet, og ber GS informere regionene så snart informasjon om tildelingsrammene fra
NIF foreligger og administrasjonen har utarbeidet søknadskjema for ordningen.

Enstemmig vedtatt
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Sak 48 Møteplan og FS-representasjon 2016
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret fastsetter møteplan og representasjon iht. gjennomgang i møtet.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak 24 VPD - Høring
GS innledet til saken.

FS hadde en gjennomgang vedrørende saken og ser det som viktig å få sendt saken ut på høring.
Politisk og administrativ arbeidsgruppe gjennomfører et møte (skype) for å gå gjennom
høringssvarene før saken deretter kommer tilbake til FS. Videre er ambisjonen å invitere til et
dialogmøte (work shop) om VPD med regionene på våren 2016. FS tar status til orientering

Sak 25 NIFs lov og ny lovnorm
GS innledet til saken.

NIF bekjentgjorde 9. november 2015 de nye lovnormer for alle organisasjonsledd i NIF
Idrettstinget 2015 vedtok flere endringer i NIFs lov. En oppdatert lov finnes på Lovdata:
https://loydata.no/dokument/NIFL/nifloy/2015-06-07-1
Organisasjonsleddene er bundet av endringene i NIFs lov og lovnormene, selv om de ennå ikke er
implementert i egne lover. Lovnormen må derfor implementeres på førstkommende forbundsting og
regionstingene. FS tar saken til orientering.

Sak 26 Status Stavanger 2015
GS innledet til saken.

NVBF har nylig hatt et arbeidsmøte med Sveinung Byberg i WTS AS. I dette møtet ble det jobbet
med selve arrangementsplanleggingen, en gjennomgang av forberedelsene, og med en «maksimal
kuttliste» for gjennomføring av Continental Cup 2016. Det er fortsatt en krevende situasjon for
WTS AS med «etterslepet» av underskuddet fra 2014 og 2015, men det jobbes hardt i WTS AS for
å kunne gjennomføre arrangementet i 2016. FS tar saken til orientering.

Sak 27 Status foreløpig regnskap 2015
GS innledet til saken.

Prognose datert 31.10.15 viser overskudd med 562.000. Treffer prognosen er EK 31.12.15 pluss
326.000. FS tar saken til orientering.
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Sak 28 Dialogmøte NVBFs regioner
GS innledet til saken.

Hovedmålsettingen med møtet var todelt:
a) Starte prosessen med regionalt nivå ift. VPD og ny handlingsplan — skape en involvering

og dialog
b) Ha en åpen og konstruktiv drøfting om situasjonen på regionalt nivå. Funn i regionanalysen

og innspill fra flere «små regioner» gjør at NVBF må foreta seg noe:

Hvilken vei er rett å gå?
Innspill på hva som bør vektlegges?

- Tilskuddsordning
Mål og målbarhet
Involvering og forankring

Kort oppsummert fra NVBF:
• Svært positivt med fullt oppmøte fra alle regioner
• Møtet ble opplevd som en møteplass med godt engasjement, gode innspill og god

drøfting
• Det er viktig med møter for å drøfte og snakke sammen — ha en dialog; gir muligheter til

både å lytte og å gi føringer på hvilken retning vi ønsker at volleyballforbundet skal gå.
• Viktig å involvere regionalt nivå i arbeidet med Volleyballens Politiske dokument
• Vi må erkjenne at vi ikke blir ening om alle forhold samtidig som NVBF som overordnet

organisasjonsledd, i tråd med NIFS lov og lovnorm, har et særskilt ansvar for å skape
dialog og gjøre nødvendige grep når funnene tilsier at noe må gjøres. Det ansvaret har FS.

• Nåsituasjonen blir ofte ulikt beskrevet og oppleves til tider annerledes enn de
funnene (faktatall) som er gjort.

• Idrettsorganisasjonen er på mange måter en krevende form for struktur, der man har
ulike forvaltningsnivåer, en blanding av ansatte, frivillige, ildsjeler, engasjerte enkeltpersoner
med og uten formell organisasjonsknytning. Pt. har vi ikke en enhetlig og forutsigbar
organisasjon med effekt som jobber mot felles mål. Det vil derfor være viktig at området
organisasjon blir utredet og kartlagt i neste tingperiode

• I etterkant av møtet (18.11.15) ble det sendt ut brev til alle regioner om interregionalt samarbeid
og utviklingsarbeid, samt at det planlegges et oppfølgingsmøte i 2016.

FS tar saken til orientering.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 12/2016

15. januar 2016
Oslo/Q33

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Kristine Fossen Olsen, Petter Bjørbæk, May-Brith

Ohman Nielsen, Håvard Hamansen Wallstad, Robert Spilmann, Siv Janne
Tveit Aarrestad, Helle Vaarum, Beate Sødal

Forfall: Bente Siljander, Geir Dahle, Tore Spangen, David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 49 Kjøregodtgjørelse
Sak 50 Status Region Møre og Romsdal

Drøftingssaker

Orienteringssaker
Sak 29 Status VPD — Høring
Sak 30 FS- møteplan
Sak 31 Status eliteløftet
Sak 32 Status regioner
Sak 33 Status WTS/Stavanger 2016
Sak 34 Foreløpig regnskapsprognose 31.12.15
Sak 35 Endring i NVBFs administrative organisering
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
Se 0-sakene.

Beslutningssaker

Sak 49 Kjøregodtgjørelse
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Fra 2016 dekker NVBF kilometergodtgjørelsen i tråd med statens skattefrie sats på kr.
3,80,- pr. km.

Enstemmig vedtatt

Sak 50 Status Region Møre og Romsdal
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret utnevner et interrimstyret i region Møre og Romsdal som fungerer
frem til regionstinget 2016 der nytt regionstyret velges. Olav Fure og Håkon Sudmann
utnevnes til å sitte i interrimstyret, og Olav Fure utpekes som leder. Disse to får i
oppgave å finne en kvinnelig kandidat, valgbar fra en av klubbene i regionen, til å sitte
i interrimstyret. FS gir GS fullmakt til å godkjenne suppleringen av interrimstyret.

2. FS gir interrimstyret i oppgave å få på plass en valgkomite frem mot regionstinget
2016, og at det foretas valg av nytt regionstyret i tråd med NIFs lovnorm for regioner.
I tillegg vil interrimstyret ha ansvar for regionen frem mot regionstinget og ha dialog
med NVBF og regionskonsulenten ift. regionens ansvar og oppgaver.

Enstemmig vedtatt
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Orienterin2ssaker

Sak 29 Status VPD — Høring
GS innledet til saken.
NVBF har iverksatt arbeidet med å få på plass et nytt strategisk dokument 2016-2020.
(Erstatte/overta for NVBF Handlingsplan 2012-2016)
Forbundsstyret er opptatt av at NVBF tilpasser forbundets politiske dokument (VPD) i tråd med de
føringer og det styrings og plangrunnlag som ble vedtatt på Idrettstinget 2015.
Målet er å skape en forankringsprosess der alle gode krefter i norsk volleyball samles om et
strategidokument som tar for seg mål og strategier på overordnet nivå.

Høringen ble utsendt etter planen 18.desember 2015, og høringsfristen for regioner og klubber er
29. januar 2016. NVBF behandler høringssvarene i løpet av februar.
FS tar status til orientering.

Sak 30 FS- møteplan
GS innledet til saken.
FS besluttet følgende møteplan våren 2016:

13. -14. februar 2016, Oslo
5. mars 2016: VPD konferanse i Kristiansand for RL/FS-representanter
23.-24. april 2016, Oslo
2.mai 2016, Telefonmøte
27. mai 2016, Oslo/Gardermoen
En oppdatert møte og representasjonsplan, inkludert tidsrammer, vil bli sendt FS i eget dokument.

Sak 31 Status eliteloftet
GS innledet til saken.

Status samtlige landslag og prosjekter vedlagt saksdokumentasjon.

28.-29. august 2015 avholdt NVBF eliteseminar med representanter fra NVBFs administrasjon,
NVBFs forbundsstyre, og ressurspersoner fra elite- og 1.divisjonsklubber. Målet med seminaret var
å diskutere hvordan vi sammen skal løfte norsk elitevolleyball. Det ble diskutert både kortsiktige-
og langsiktige forbedringsområder. Det er enighet om at eliteserieforeningen (ESF) skal være en
viktig dialogpartner for NVBF, med mål om samkjøring/samhandling mellom ESF og NVBF. ESF
skal også være en pådriver for utvikling av toppidrett i norsk elitevolleyball. ESF ledes av Edgar
Broks. Det ble også etablert en arbeidsgruppe som skal arbeide med et eget strategidokument for
Elite/landslag/talentutvikling. I denne gruppen sitter Asbjørn Vølstad, Magnus Borge Johansen, Jan
Ove Hafstad, Petter Bjørbæk, Jon Grydeland og Kristian Gjerstadberget.
Vedrørende Elite/landslag/talentutvikling: FS er opptatt av å få etablert og synliggjort en tydelig
landslagsstruktur inkludert landslagstrenere/lederes ansvar og mandat. FS ønsker også et fokus på
økt forutsigbarhet for den enkelte landslagsutøver (langsiktig planlegging) og en systematisk
oppfølging (tilstedeværelse) av utøvere/klubber/klubbtrenere fra NVBFs landslagstrenere/ledere.
FS tar status til orientering og ser frem til å få presentert utvalgets arbeid.
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Sak 32 Status regioner
GS innledet til saken.
FS fikk fremlagt regionenes regnskap 2012-2015. GS sendte ut brev etter regionledermøtet i
november 2015 der NVBF inviterte regionene til fellestjenesteløsninger. Så langt har to regioner
sendt inn ønske om å delta i en slik prosess.
FS tar saken til orientering.

Sak 33 Status WTS/Stavanger 2016
President innledet til saken.
Situasjonen som er oppstått med at daglig leder i WTS slutter i stillingen gir klart noen utfordringer
både for WTS AS og NVBF. Det er beklagelig at Byberg slutter i stillingen, både med tanke på
tidspunkt, hans kompetanse og arrangementskompetanse bygget opp over to år. Byberg har fått
tilbud om en annen attraktiv jobb, og takket ja til dette rett før jul. Det er WTS AS som nå må
håndtere dette i første omgang, spesielt med tanke på dialogen med hovedsponsor, kommune og
øvrige sponsorer/leverandører. NVBF som eier/morselskap, og FS, må se på saken og vurdere
selskapets planlagte og forventede leveranse 2016, samt eierstruktur og strategi for 2017, når vi har
mottatt avklaringer og plan fra WTS AS.
FS tar saken til orientering og avventer fortløpende oppdateringer.

Sak 34 Foreløpig regnskapsprognose 31.12.15
GS innledet til saken.
Foreløpig regnskapsprognose pr. 31.12.15 viser et resultat overskudd på kr. 491.000,-
FS tar saken til orientering.

Sak 35 Endring i NVBFs administrative organisering
GS innledet til saken.

I tråd med IPDs organisasjonsmål, organisasjonsutviklingsplan for hele idretten og
programerklæring om modernisering av organisasjonen, er det NVBFs oppgave å se på fremtidige
modell for helhetlig organisering. Dialogen om felles regionale løsninger er så vidt påbegynt, her vil
prosessen fortsette, og arbeidet med å få frem VPD frem mot Tinget er en sentral oppgave. GS har
også påbegynt arbeidet med administrativ organisering, og i 2016 blir det oppnevnt en ledergruppe
med linjeledelse der målet er å skape en dynamisk organisasjon som både har endrings- og
utviklingsfokus samtidig som mere tradisjonelle oppgaver ivaretas.
FS tar saken til orientering.
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 13/2016

13. februar 2016
Videokonferanse

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Kristine Fossen Olsen, Petter Bjørbæk, Robert

Spilmann, (Deltok frem til ferdig behandlet sak 51 og ba om å få fremme
vedtaksforslag sak 54. FS aksepterte dette) Bente Siljander, Helle Vaarum,

Forfall: May-Brith Ohman Nielsen, Håvard Hamansen Wallstad, David Cox, Geir
Dahle, Siv Janne Tveit Aarrestad, Tore Spangen.

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 51
Sak 52
Sak 53
Sak 54
Sak 55

Foreløpig regnskap 2015
Status VPD — Høring
Status og forberedelse Tinget 2016
Status dommerutdanning
Representasjon vår 2016

Orienteringssaker
Sak 36 WTS/Stavanger, status og økonomi 2016. Strategi 2017.
Sak 37 Status reglement
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
GS orienterte kort om generell situasjon i staben og de oppgaver som ligger foran oss våren 2016
som kommer i tillegg til normal administrativ drift.
(EM kval Sotra, Forbundsting Gardermoen, Nevza U 17 Sand, Continental Cup Final Stavanger)

Beslutningssaker

Sak 51 Foreløpig regnskap 2015.
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tar fremlagte foreløpige regnskap 2015 til etterretning.

Enstemmig vedtatt

Sak 52 Status VPD - Høring
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tar status VPD og organisasjonens høringssvar til etterretning.

Enstemmig vedtatt

Sak 53 Status og forberedelse Tinget
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tar status i saken til orientering og godkjenner ttentativt program.
Tinghelgen deles opp i en formell dag til selve tingforhandlingene, mens søndagen
brukes til «tema-workshop dag».

2. GS og President sender ut innkallingen til Tinget i henhold til NVBFs lov.

3. GS tar kontakt med lovkomiteen, som i samarbeid med administrasjonen, foretar en
revidering av NVBFs lov i tråd med justeringene gjort av Idrettstinget og Idrettstyret.
FS legger saken frem for Forbundstinget.

4. FS gir Presidentskapet og GS fullmakt til å nedsette en programkomite for «tema-
workshop dagen» som får ansvar for denne programposten.
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5. FS ønsker å understreke hvor viktig det er at organisasjonen, klubber og regioner,
deltar på Tinget. Det skal informeres offensivt i organisasjonen slik at flest mulig
benytter sin rett og mulighet til å være med å vedta organisasjonens strategi og veivalg
for neste tingperiode.

Enstemmig vedtatt

Sak 54 Status dommerutdanningen
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tar status fra prosjektgruppen til orientering.

2. FS opplever 1 september 2016 som en naturlig frist for ferdigstilling av dette
prosjektet. Dette gir mulighet for implementering i løpet av volleyballsesongen. FS ber
GS om å følge opp prosjektgruppen og holde FS orientert om fremdrift.

Enstemmig vedtatt

Sak 55 Representasjon vår 2016
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret fastsetter møteplan og representasjon iht. gjennomgang i møtet.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak 37 Status reglement
GS innledet til saken.

NVBF har i en sesong benyttet revidert regelstruktur der reglementet er delt opp i reglement og
administrativ regulering. Målet for revideringen var å gjøre reglement lettere forståelig og lesbart.
Resultatet av dette må så langt sies å være positivt. Det oppleves markant færre henvendelser
vedrørende tolkninger og forståelse/håndhevelse, både nasjonalt og regionalt.
Administrasjonen ser allikevel at det fortsatt må bearbeides noe i dokumentene, og strukturen kan
gjøres ytterligere mer oversiktlig. Dette arbeidet er påbegynt og GS presenterte kort for FS plan og
tentativ fremdrift. FS stiller seg bak planen og ber GS om å holde FS orientert.

Sak 38 WTS/Stavanger, Status og økonomi 2016. Strategi 2017.
GS innledet til saken.

GS presenterer siste status økonomi og fremdrift 2016, slik den er presentert fra WTS AS ledelse og
involverte ressurser. FS ser positivt på at planleggingen av Continental Cup finalen er kommet så
godt i gang, og at det arbeides for å nå de mål/budsjettmål WTS AS har satt for arrangementet.
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Saken (status) ønskes fremmet på nytt i neste møte, slik at FS holdes kontinuerlig informert.
Strategi 2017/strategi selskap ble ikke drøftet. FS ber Presidentskapet om å fremme konkrete
punkter/vurderinger før man vurderer om strategi skal drøftes av det sittende, og/eller det
påtroppende styret i NVBF.
FS tar saken til orientering og avventer fortløpende oppdateringer.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 14/2016

16.-17. april 2016
Videokonferanse

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Kristine Fossen Olsen, Petter Bjørbæk, May-Brith

Ohman Nielsen, Bente Siljander, Robert Spilmann, Siv Janne Tveit
Aarrestad, Helle Vaarum, Geir Dahle, Beate Sødal (Tilstede søndag/sak 63 og sak
65.Det bemerkes for øvrig at hun var tilgjengelig for møtet lørdagen, men tekniske feil i
konferansemodulen hindret hennes tilstedeværelse).

Forfall: Håvard Hamansen Wallstad, Tore Spangen, David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget (fratrådte i sak 65)

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 56 Styrets beretning
Sak 57 Regnskap 2015
Sak 58 Tingdokumenter
Sak 59 VPD — Volleyballens Politiske Dokument 2016-2020
Sak 60 Langtidsbudsjett 2017-2019
Sak 61 Eliteklubblisens
Sak 62 Hederstegn
Sak 63 Revidering reglement
Sak 64 Nominasjon Internasjonale komiteer
Sak 65 Åremål GS
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Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
En egen presentasjon bli gjennomgått på FS-møtet:

• GS gjennomgikk kort status på stab og vårens prioriterte oppgaver. Regionkonsulent i
Møre og Romsdal og Nord har fødselspermisjon, og to vikarer er på plass i løpet av kort
tid. Sportsjefen har pappapermisjon til juni.
NVBF har startet arbeidet med en ny struktur og konkurransemodell for sandvolleyball.
Målet er å ha dette på plass fra og med 2017

• Om CEV og CC Stavanger:
- GS og daglig leder i WTS AS i møte i Luxemburg 5. april for dialog om arrangement og
avtale. Ny arenaplassering, noe som krever mye jobb rent konstruksjonsmessig og
sikkerhetsmessig blant annet pga 2 meter høydeforskjell.
- økonomi og prioriteringer i tråd med dialog med ConocoPhillips og øvrige
hovedsponsorer.
- Maria B er tilbake i WTS AS etter foreldrepermisjon.

• EM kval Sotra Arena:
- statusmøte i Bergen 6. april. Lokal arrangør gjør en svært god jobb og det ser lovende ut
for både gjennomføringen, fasiliteter og øvrig struktur rundt arrangementet.

• Nevza:
- møte i København 8. april

• NIF — åpenhetsdebatten:
GS i NIF har innkalt alle GS'er til to infomøter der informasjon fra KUD og NIF er gitt. Ut
over det er debatten i media, og NVBFs president er forbundets talsperson i saken

• Post 3 rapportmøte er nylig gjennomført med NIF. Her gjennomgås nøkkeltall og
hovedtiltak i NVBF innenfor dette området. Årets rapport var på 48 sider.

• NTNUI har innsendt to saker (fritak trenerlisens og ønske om større åpenhet i FS
protokollene) til NVBF, etter fristen for tingsaker. Disse to sakene vil bli satt opp til
behandling i FS. Begge sakene er å regne for innenfor FS kompetansegrense.

• BK Tromsø har sendt inn en sak (dommerutgifter i 1. divisjon) etter fristen for tingsaker.
Saken regnes som innenfor FS kompetansegrense og vil behandles av FS.

• NVBF har mottatt en klagesak fra Region Øst vedrørende reglement. Den er til behandling
i FS.

• NVBF har mottatt en begjæring om sanksjon i forbindelse med en kamp i lavere
divisjoner. Denne er til behandling i FS.

• NVBF har mottatt en sak relatert til mobbing i aldersbestemt aktivitet. NVBF har innhentet
faglig bistand fra NIF til å håndtere saken.

Beslutningssaker

Sak 56 Styrets beretning
GS innledet til saken.

Vedtak
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1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte økonomiske årsberetningen for 2015
med de endringer som fremkom på møtet.

2. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte beretningen for tingperioden 2014-2016
med de endringer som fremkom på møtet.

Enstemmig vedtatt

Sak 57 Regnskap 2015
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret har behandlet Norges Volleyballforbunds årsregnskap for 2015,
herunder aktivitetsregnskap og regnskapsberetning. Norges Volleyballforbunds
regnskap for 2015 godkjennes med overskudd på kr. 393.763,- som overføres til
annen egenkapital.

Enstemmig vedtatt

Sak 58 Tingdokumenter
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte sakslisten og forretningsorden til Tinget.

2. Forbundsstyrets innstilling til vedtak i tingsakene utformes slik de er foreslått i
saksdokumentet og med de endringer som fremkom på møtet, såfremt sakene ikke er
behandlet separat som egen styresak.

3. Forbundsstyret gir fullmakt til presidentskapet med å oppnevne kandidater til
valgkomiteen.

Enstemmig vedtatt
Sak 59 VPD — Volleyballens Politiske Dokument 2016-2020
GS innledet til saken.
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Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte VPD, med de endringer som fremkom på
møtet, og legger den frem for organisasjonen på forbundstinget 2016 med følgende forslag
til vedtak i saksdokumentet:

(1) Den fremlagte strategiplanen (VPD) er retningsgivende for arbeidet i alle
organisasjonsledd innen Norges Volleyballforbund i perioden 2016-2020.

(2) Det fremlagte forslag til Langtidsbudsjett er retningsgivende for forbundsstyrets
arbeid i perioden 2017-2019.

Enstemmig vedtatt

Sak 60 Langtidsbudsjett 2017-2019
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner det fremlagte langtidsbudsjettet som en del av
sakspapirene til forbundstinget.

Enstemmig vedtatt

Sak 61 Eliteklubblisens
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tildeler, med forbehold, eliteklubblisens for 2016/2017 til følgende
klubber og TVN:
Kvinner: Nyborg VBK, Førde VBK, IL Koll Volley, Oslo Volley, Randaberg IL,
Tønsberg Volley, OSI, TVN

Menn: Nyborg VBK, Førde VBK, BK Tromsø, IL Koll Volley, NTNUI Volleyball,
Randaberg IL, TVN

Tildelingen forutsetter at samtlige klubber og TVN sender inn påkrevde vedlegg ihht
søknad om elitelisens så snart disse foreligger etter endt årsmøte og revisjonsberetning.

2. FS understreker at manglende innbetaling av startavgift for sesongen 2016/2017 kan
føre til tilbaketrekking av tildelt lisens og klubben mister retten til å delta i Eliteserien.
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3. FS gir Topp Volley Norge (TVN) tillatelse til å delta i Mizunoligaen sesongen
2016/2017.

4. Elitelisens for sesongen 2017/2018 er under revidering og ny lisensordning fremlegges
FS for godkjenning i løpet av 2016.

Enstemmig vedtatt

Sak 62 Hederstegn
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Den foreslåtte kandidaten tildeles NVBFs hederstegn.

2. FS ønsker å foreta en justering av ordlyden i kriteriene, og tar revideringen av
ordningen opp på et senere tidspunkt.

Enstemmig vedtatt

Sak 63 Revidering reglement
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner de fremlagte reglementene og reguleringene for Eliteserien
2016/17, NM senior 2016/17, 1. divisjon 2016/17 med de justeringene som fremkom på
møtet. FS ber DRK, innenfor deres fagområde, om å vurdere ordlyd og presiseringer i
reglementet etter at de justeringer som fremkom i møtet er implementert. Avhengig av
innspill fra DRK vurderer Presidentskapet hvorvidt saken settes opp som; revidering
reglement, på et nytt FS møte i mai.

2. FS gir GS fullmakt til å justere reglementene sesongen 2016/2017 for lavere divisjoner,
aldersbestemte NM, aldersbestemte serier og MVGS. Før disse reglementene
publiseres sendes dokumentene på høring til FS som gis en frist for innspill/e-post
godkjenning. Avhengig av innspillene vurderer Presidentskapet hvorvidt saken skal
settes opp i et nytt FS møte i mai.

3. FS gir AKU fullmakt til å godkjenne Region Øst sitt forslag om innføring av nytt
serieoppsett for sesongen 2017/2018, som vil gi et behov for en overgangsordning som
vil fremgå i regelverket for regionen i sesongen 2016/2017.
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Enstemmig vedtatt

Sak 64 Nominasjon Internasjonale komiteer
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret nominerer Stein-Gunnar Bondevik til komiteen Sport Event Council
FIVB.

2. Forbundsstyret nominerer David Cox til komiteen Beach Comission FIVB.

Enstemmig vedtatt

Sak 65 Åremål GS
Presidenten innledet til saken.

Vedtak

1. Avtale med dagens generalsekretær forlenges. Stillingsart er åremål med 5 års
varighet. Forbundsstyret gir fullmakt til Presidentskapet til å fremforhandle avtalen i
tråd med de innspill som ble gitt i styremøtet. Ny avtale forevises FS på e-post før
endelig signatur.

Enstemmig vedtatt
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2014-2016

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 15/2016

27. mai 2016
Quality Hotel Gardermoen

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Kristine Fossen Olsen, Petter Bjørbæk, Bente

Siljander, Robert Spilmann, Håvard Hamansen Wallstad, Helle Vaarum, Geir
Dahle, Siv Janne Tveit Aarrestad, Beate Sødal (fratrådte 0-sak 38)

Forfall: May-Brith Ohman Nielsen, Tore Spangen, David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget (fratrådte 0-sak 38), David Cox (0-sak 39)

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 66 Revidering Reglement
Sak 67 Revidering trenerlisens
Sak 68 Åpenhet i norsk volleyball

Drøftingssaker
Sak 9 Forberedelse til Tinget

Orienteringssaker
Sak 38 GS åremål
Sak 39 Status CC 2016 Stavanger

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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GS orienterer 
En kort presentasjon ble gjennomgått på FS-møtet:

• GS gjennomgikk kort status på stab og forberedelsene til Forbundstinget og EM-
kvalifiseringen 19.-22. mai på Sotra. Vikarer for regionkonsulenten i Møre og
Romsdal og Nord er på plass.

• GS hadde møte med ESF under EM-kvalifiseringen på Sotra, og her har ESF vedtatt
nye vedtekter, der bl. annet. 1. divisjon er inkludert i ESF. Edgar Broks er valgt som
leder.

• Olympiatoppen, i samarbeid med Sparebankstiftelsen DNB, har invitert SF til å søke
om støtte til langsiktige talentprosjekter for å utvikle flere utøvere mot internasjonalt
toppnivå.
NVBF har søkt 3 mill. over 5 år (Morgendagens Olympiere). Tildeling og intervju
med SF er planlagt i løpet av sommeren.

• NVBFs president og GS vil være tilstede på NIFs ledermøte 3.-4 juni 2016.

• Samordnet søknad og rapportering (tidligere Idrettsregistreringen) stenger for
etterregistrering 31. mai. Da har vi tallgrunnlaget. Administrasjonen har hatt dialog
med regionskontorene for å følge opp klubbene våre. Erfaringen til nå er at flere
«mosjonsklubber» sliter med sin formelle tilknytning — de er mest opptatt av
aktivitetene.
Noe nedgang kan forventes

Beslutningssaker

Sak 66 Revidering Reglement
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Reglementene for sesongen 2016/2017, fremlagt på styremøte i april 2016, for lavere
divisjoner, aldersbestemte NM, aldersbestemte serier og MVGS godkjennes og
publiseres på volleyball.no

Enstemmig vedtatt

Sak 67 Revidering trenerlisens
GS innledet til saken. Bakgrunnen for saken er en henvendelse fra NTNUI.

Vedtak

1. Forbundsstyret er opptatt av at intensjonen i trenerløypen og vedtatt
utdanningsprogram, herunder at krav til trenerlisens oppfylles på en god måte. Det er
viktig at klubbene på generelt grunnlag sikres god trenerkompetanse.
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2. Kompetanseutvikling er fremlagt som en av 6 støtteprosesser i VPD for 2016 - 2020,
blant annet med mål om kompetanseheving og videreutvikling av utdannings-
programmet. Forbundsstyret ser det som naturlig å overlate vurderingen av
lisensfritak for studentidrettsklubber til det påtroppende forbundsstyret, og at dette
skjer etter at NVBF har vedtatt ny strategiplan for de neste 4 årene.

Enstemmig vedtatt

Sak 68 Åpenhet i norsk volleyball
GS innledet til saken. Bakgrunnen for saken er en henvendelse fra NTNUI.

Vedtak

1. Forbundsstyret ønsker velkommen en debatt om åpenhet i norsk volleyball og er
opptatt av å ha en åpenhetspraksis som oppleves som tilfredstillende blant
medlemsklubbene. God informasjonsflyt mellom alle organisasjonsledd i norsk
volleyball er noe som er et felles ansvar og som vi bor tilstrebe å nå.

2. Forbundsstyret ber GS om å vurdere endringer i FS-protokoller i tråd med
intensjonen i forslaget fra NTNUI. Saken fremlegges deretter for det nye
forbundsstyret til behandling/avklaring.

Enstemmig vedtatt

Drøftingssaker

Sak 9 Forberedelse til Tinget

Forbundsstyret hadde en gjennomgang av forberedelse til Forbundstinget, gjennomgang av
kjøreplanen og diskutere de siste forberedelsene til styrets ulike ansvarsoppgaver og innledning på
tingsakene.

Orienteringssaker

Sak 38 GS åremål
Presidenten innledet til saken.

Sak 39 Status CC 2016 Stavanger
Stein-Gunnar Bondevik innledet til saken. David Cox orienterte FS om den økonomiske statusen og
budsjettet for 2016.
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